

Read this manual before using this product. Failure to follow the instructions and safety precautions in this manual can result in serious injury or death. Keep this manual in a safe location for future reference.

Two-in-one product for cleaning and descaling using the WIESHEU ProClean® self-cleaning system. Unscrew the lid of the cartridge and insert the cartridge upside down into the holders provided. Start the ProClean cleaning program. When cleaning is finished, remove the cartridge before starting up the appliance. Do not start baking operation if cartridge is in oven. Thoroughly rinse off any residue of the product with plenty of clear water. The cartridge is made of recyclable PE. Only dispose of fully empty cartridges at the recycling center. Dispose of product residue in an environmentally-friendly manner and refer to the safety data sheet. Only for commercial use with ProClean® in hot air ovens and combi steamers. Observe the information contained in the instructions for use. Storage: Store at room temperature upside down.

Contains: Sodium hydroxide. Sulfuric acid, mono C12-18-alkyl esters, sodium salts.

Causes severe skin burns and eye damage.

Do not breathe dust. Wash hands thoroughly after handling. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection. If swallowed: rinse mouth. Do NOT induce vomiting. If on skin (or hair): Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower. If inhaled: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. If in eyes: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.

Immediately call a POISON CENTER, a doctor. Wash contaminated clothing before reuse. Store locked up.

Dispose of contents/container to in accordance with local and national regulations.

Manufacturer:

i-clean Technologies GmbH, Mallastrasse 69, 68219 Mannheim, Germany. Tel: 049 621 92 10 90 40. Fax: +49 621 92 10 90 41. www.i-clean-technologies.com

Lisez ce manuel avant d'utiliser ce produit. Le non respect des instructions et des consignes de sécurité du présent manuel peut entraîner des blessures graves, voire mortelles. Conservez ce manuel dans un endroit sûr pour un usage ultérieur.

Produit pour le nettoyage et le détartrage combiné avec le système autonettoyant WIESHEU ProClean®. Dévisser le bouchon de la cartouche et placer la cartouche tête en bas dans les supports prévus à cet effet. Lancer le programme de nettoyage ProClean. Retirer la cartouche après le nettoyage, avant la mise en route. Nettoyer minutieusement les éventuels résidus de produit avec beaucoup d'eau. Ne commencez pas à la cuisson si la cartouche est opérationnelle dans le four. Cartouche en PE recyclable. Ne jeter la cartouche au recyclage qu'une fois qu'elle est complètement vide. Eliminer les résidus de produit en se conformant aux règles de protection de l'environnement. A cet effet, se reporter à la fiche de sécurité. Usage exclusivement industriel pour les étuves à air chaud et les étuveurs combinés avec ProClean®. Se conformer aux consignes du mode d'emploi. Stockage: à température ambiante, tête en bas.

Contient: Hydroxide de sodium. Acide sulfurique, esters de mono-alkyles en C12-18, sels de sodium.

Provoque des brûlures de la peau et des lésions oculaires graves.

Ne pas respirer les poussières. Se laver les mains soigneusement après manipulation. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux. EN CAS D'INGESTION: Rincer la bouche. Ne PAS faire vomir. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux): enlever immédiatement les vêtements contaminés. Rincer à l'eau/doucher. EN CAS D'INHALATION: transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTI-POISON, un médecin. Laver les vêtements contaminés avant réutilisation. Garder sous clef. Eliminer le contenu/réceptacle dans conformément aux réglementations locale et nationale.



Danger



Danger



EMTEL: 1 800 535 5053

For Material Safety Data Sheet / Fiche des sécurité:
<http://www.i-clean-technologies.info/DC-9520-301-008.html>

